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Raadadviescommissie Ruimte 

(14591\....) 
 
 

BESLUITENLIJST 
 
Datum  : donderdag 21 juni 2012 
Tijd  : 19.30 uur 
Plaats  : raadzaal gemeentehuis Neerijnen 
 
Aanwezig : De heer A. Overheul (commissievoorzitter), mevrouw P. van Kuilenburg  
    (raadslid GBN), de heer C. Nijhoff (raadslid GBN), de heer P.J. Scheurwater 

  (raadslid CDA), de heer H.P. van Haaften (burgercommissielid CDA),  
    de heer L.D. van Lith (raadslid VVD), de heer A.G.A. van de Geijn (burger- 
    commissielid VVD), de heer T. Kool (raadslid SGP), de heer J.G. van  
    Maanen (burgercommissielid SGP), mevrouw H.B. Challik (raadslid PvdA),  
    de heer J. Andriesse (burgercommissielid PvdA), de heer F.A. Beukers  
    (raadslid LB), mevrouw A.R. Schut (burgercommissielid LB), de heer drs.  
    E.J. van Tellingen (onafhankelijk raadslid VT), de heer K.G. Steenbergen  
    (raadsgriffier), de heer S. van den Heuvel (wethouder), de heer J.C. Koedam  
    (wethouder) en de heer ing. H.A. Verwoert (wethouder). 
Afwezig : - 
 
Nr. Omschrijving agendapunt 
1. Opening 
 De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom. 

 
2. Spreekrecht burgers 
 In deze vergadering is gebruik gemaakt van het spreekrecht door: 

� De heer W.J.H. de Heus, m.b.t. agendapunt 6.1 
 

3. Vaststelling agenda 
 De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 

 
4. Besluitenlijst van de vergadering van 10 mei 2012  

(inclusief de Lijst toezeggingen) 
 De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld. 

 
5.1 Lijst ingekomen stukken 
Advies De lijst ingekomen stukken kan v.w.b. de raadadviescommissie Ruimte als 

hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 
 

5.2 Mededelingen 
- portefeuillehouders 
- programmaraden Regio Rivierenland/Algemeen Bestuur 
- commissieleden 
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 Wethouder Van den Heuvel meldt dat er een principeverzoek bij het college is 
binnengekomen tot plaatsing van 10 windmolens op het Molenveld te 
Waardenburg. Het college neemt een positieve grondhouding aan m.b.t. dit 
principeverzoek, doch niet op deze locatie. 
De heer Kool (SGP) zegt dat de raad de kaderstellende notitie heeft ongetrokken, 
maar dat daarbij tevens is afgesproken voorlopig niets meer te doen op dit gebied 
totdat er een nieuw verzoek zou binnenkomen. 
Wethouder Van den Heuvel merkt op dat de beoordeling van een 
principeverzoek een college aangelegenheid is. 
De heer Kool (SGP) vraagt zich af of het college er verstandig aan doet om dit 
principeverzoek zelf af te handelen, immers heeft de raad afgesproken bij het 
intrekken van de kadernotitie dat zij nieuwe verzoeken tot plaatsing gaat 
beoordelen. 
De heer Van Tellingen (VT) heeft er geen moeite mee dat het college de eerste 
afweging maakt en een standpunt inneemt om het daarna te agenderen in de 
raadadviescommissie Ruimte. 
De heer Kool (SGP) wenst het minimaal te behandelen in een commissie en 
wellicht zelfs in de raad. 
De heer Scheurwater (CDA) is het met de heer Kool eens. Als raad zijn wij 
bevoegd om onze mening te geven en als commissie om het voor te bespreken. 
De heer Nijhoff (GBN) neemt de mededeling van de wethouder voorlopig als 
zodanig aan. Via het Presidium ziet hij het verzoek wel in een komende raadcyclus 
op de agenda geplaatst. 
De heer Kool (SGP) verwacht gewoon van het college dat zij het principeverzoek 
ter bespreking voorleggen in de raadadviescommissie. 
De heer Beukers (LB) wenst alleen over het principeverzoek te discussiëren op 
basis van inzicht in alle achterliggende stukken en voorzien van een raadsvoorstel. 
 
Wethouder Koedam deelt mede dat op de Lange Termijn Agenda voor de raad is 
opgenomen het vrijliggende fietspad langs de Kaalakkerstraat, tussen de rotonde 
Steenweg en de kruising Van Pallandtweg. Gemeld kan worden dat de subsidie-
toekenning definitief is en we dus nog dit jaar de aanbesteding dienen af te ronden. 
We gaan hier voortvarend mee aan de slag. 
Wethouder Koedam zegt dat er door geluiden in de pers vanuit andere gemeenten 
ruis is ontstaan over de vergoeding aan verenigingen voor het ophalen van oud 
papier. In de programmaraad is in samenspraak met de AVRI besloten dat de 
huidige tijdelijke regeling zal worden verlengd met ook het jaar 2013. 
 
Wethouder Verwoert meldt dat de omzetting van de subsidie van € 600.000,00 
voor GEO-experience-center in een renteloze lening niet mogelijk is. Het blijft dus 
een subsidie, wat betekent dat het geld niet terugbetaald gaat worden. 
Wethouder Verwoert zegt dat de programmaraad welvarend i.h.k.v. de 
Logistieke Hotspot Rivierenland de komende maanden bekijken of de primaire 
economische drager in Rivierenland ook drager zou moeten worden. 

6. Stukken ter bespreking 
6.1 Uitvoeringsplan behorende bij het Fietsbeleidsplan en de daaruit voortvloeiende 

maatregelen om de Dorpsstraat te Est verkeersluw te maken (2012-05-12349) 
 De heer Beukers (LB) merkt op dat de voorkeur uitgaat naar de goedkoopste 

variant. Ook verzoekt hij het college, dat als er punaises moeten komen om die dan 
klein uit te voeren. 
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Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) is niet gelukkig met de keuze. Zij acht een 
paar slagbomen in de nabijheid van de school met verkeersouders voldoende. 
De heer Scheurwater (CDA) zegt dat de ingang vanaf de Markt naar de 
Dorpsstraat bemoeilijkt dient te worden met plateaus om het vrachtverkeer buiten 
de kern te houden. Hij ziet niets in slagbomen en/of punaises. 
De heer Andriesse (PvdA) zegt voorstander te zijn dat er iets gaat gebeuren t.b.v. 
de veiligheid in Est. Het is hem overigens niet helemaal duidelijk wat er wordt 
voorgesteld te doen. Is het niet simpeler om gedurende de dag éénrichtingsverkeer 
in te stellen. 
De heer Van Maanen (SGP) vraagt hoe de 3 varianten zich verhouden ten 
opzichte van de wensen vanuit de bevolking van Est. Wie bepaald er overigens of 
er maatregelen genomen gaan worden en welke dat dan moeten zijn, wij als 
gemeentebestuur of de politie. Is de aanbeveling voor variant 3, als goedkoopste 
alternatief, ingegeven vanuit de gedachte dat die nog past binnen het budget van 
het Fietsbeleidsplan of is het ook gewoon de beste keuze. 
De heer Van Lith (VVD) vraagt zich af of de bijgevoegde tekening wel actueel is. 
Volgens hem zijn er ook nu al veel meer wegversmallingen en obstakels te vinden 
in de Dorpsstraat in Est dan hierop is aangegeven. 
Wethouder Koedam antwoordt dat er 2 avonden zijn gehouden met de bevolking 
van Est. Die avonden waren drukbezocht, waarin uitvoerig en op een plezierige 
wijze met elkaar is gediscussieerd. De eerste avond ten behoeve van het 
terugdraaien van de voorgestelde afsluiting van de Dorpstraat in Est en de tweede 
om te inventariseren wat de wensen dan wel zijn om de veiligheid te vergoten. Er 
kwamen veel ideeën en wensen over tafel die zijn opgenomen in de notitie. Als we 
die allemaal zouden honoreren zijn we € 100.000,00 kwijt. Kijkend naar de 
problematiek in de Dorpsstraat in Est is dat wel erg veel geld, vandaar dat het 
college voorstelt om alleen te doen wat echt nodig is. De problematiek in de 
Dorpsstraat spitst zich toe op het weren van het snelverkeer en trachten om die 
zoveel mogelijk via de Rondweg te laten gaan en het rijgedrag van het 
gemotoriseerde verkeer. Procedureel is met de bevolking afgesproken dat wij eerst 
de aanwezigen zullen informeren over de voor te leggen stukken en die op een 
inspraakavond komen toelichten. Dat is gebeurd en de bevolking kan zich vinden 
in de voorgelegde variant. Hij pleit er daarom ook voor om de beoogde plannen in 
uitvoer te nemen. De financiering komt deels uit het budget voor het 
Fietsbeleidsplan en aangevuld vanuit de voorziening wegenonderhoud. 
De heer Van Maanen (SGP) is blij te vernemen dat de voorgestelde maatregelen 
in overeenstemming zijn met de verzoeken van de bevolking. Wel mist hij de 
bebording in dit plan en bepleit om die alsnog op te nemen. Ook vraagt hij of 
rekening gehouden is met het doorgaande groot agrarisch verkeer. 
Wethouder Koedam zegt dat de bebording wel degelijk onderwerp van gesprek is 
geweest. Hiervoor is uiteindelijk in overleg niet gekozen, omdat je ook dient te 
handhaven als je ze plaatst en dat is niet gegarandeerd. Dus heeft plaatsing weinig 
nut. Agrariërs kunnen worden aangesproken op hun burgerplicht en worden 
verzocht om zoveel mogelijk gebruik te maken van de Rondweg. 
De heer Van Maanen (SGP) kan zich vinden in de beantwoording van de 
wethouder ten aanzien van de bebording, maar vindt dat problemen met de 
handhaving geen reden mag zijn om de bebording ook niet te plaatsen. 
De heer Van Lith (VVD) denkt dat het plateau ten behoeve van het weren van het 
agrarische verkeer vanuit Meteren voldoende is. Als het agrarische verkeer al 
zoveel mogelijk uit de Dorpsstraat wordt geweerd zijn wat hem betreft de punaises 
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e.d. niet meer zo nodig. Ook zegt hij het overzicht te hebben ontvangen van het 
Uitvoeringsplan behorende bij het Fietsbeleidsplan. Hierop is te zien dat bijna alle 
acties zijn uitgevoerd, waaronder de voorrangskruisingen op de Kaalakkkerstraat. 
Hij blijft het betreuren dat er geen meerderheid is te vinden binnen de raad om die 
beslissing terug te draaien. Hij vindt wel dat de raad hierin met 2 maten meet, daar 
de weg tussen Est en Opijnen wel gewoon voorrangskruisingen telt. 
Wethouder Koedam ontkracht de laatste opmerking van de heer Van Lith, door te 
stellen dat die weg is ingericht als een 60 km weg en deel uitmakend van een 60 
km zone met ook gelijkwaardige kruisingen. Dit ingezette beleid zal daar waar het 
kan ook in de rest van de gemeente worden doorgevoerd. Hij legt de voorgestelde 
variant nog eens uit aan de commissie en wijst de maatregelen aan op een 
gekleurde tekening. 
De heer Andriesse (PvdA) zegt nog geen antwoordt te hebben gekregen op zijn 
vraag over de inrichting van de Dorpsstraat als éénrichtingsweg gedurende 
bepaalde tijden op een dag. Hij dankt voor de wethouder voor de heldere uitleg en 
het aanwijzen op de gekleurde tekening. Dit is beter te zien dan op de zwart/wit 
tekening die bij de stukken is meegezonden. Toch vindt hij de voorgestelde 
maatregelen op de tekening niet terug in de tekst bij 2.3. 
Toezegging wethouder Koedam: hij zal de commissie- en raadsleden de tekening 
in kleur doen toekomen en daarbij een A4-tje voegen waarin de maatregelen nog 
eens kort worden uitgelegd. 
 

7. Stukken ter advisering 
7.1 Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan Bulkheuvelseweg 10-12 te 

Ophemert en geen exploitatieplan vaststellen conform artikel 6.12 lid 2 Wro 
(2012-05-00599) 

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd. 
 

7.2 Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan Zandweg 44 te Waardenburg en 
geen exploitatieplan vaststellen conform artikel 6.12 lid 2 Wro (2012-05-14393) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 
 

7.3 Voorstel tot kennisneming van het Woningbehoefteonderzoek 2011 en vaststelling 
van de Woonvisie 2012-2020 gemeente Neerijnen (2012-05-12860) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 
 

7.4 Voorstel tot het vooralsnog geen toestemming verlenen voor het aangaan van een 
Gemeenschappelijke regeling Omgevingsdienst Rivierenland (ODR) 
(2012-05-10246) 

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd. Naar 
aanleiding van de gevoerde discussie in deze raadadviescommissie, zal het college 
in spoedberaad besluiten of er een gewijzigd raadsvoorstel ter besluitvorming aan 
de gemeenteraad zal worden voorgelegd. Als er een gewijzigd raadsvoorstel komt 
zal die voor het komende fractieberaad van dinsdagavond aan de raad- en 
commissieleden worden verstrekt. 
  
(Laatste nieuws, vrijdag 22 juni 2012: er is door het college van B&W bekend 
gemaakt aan de raadsgriffier dat er inderdaad een gewijzigd raadsvoorstel ter 
besluitvorming voorgelegd gaat worden komende donderdag 28 juni 2012!) 
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8. Rondvraag 
 De heer Van Maanen (SGP) zegt regelmatig de firma Kanters in Opijnen te zien 

rijden. Zijn er problemen met de riolering? 
Wethouder Koedam antwoordt dat er op enkele plaatsen inderdaad problemen 
zijn met de drukriolering. Die problemen worden opgelost. Hij denkt in de nabije 
toekomst op 2 of 3 locaties nieuwe riolering te moeten laten aanleggen. 
De heer Scheurwater (CDA) vraagt wie er voor de kosten opdraait als de 
problemen zich in het deel van de gemeente voordoen. 
Wethouder Koedam legt uit dat als de problemen zich in het gedeelte voordoen 
dat van de gemeente is, dan komen de lasten daarvan ook voor rekening van de 
gemeente. Hij verzoekt aan de burgers die dit betreft om contact op te nemen met 
de heer Van Ommeren van de gemeente. 
De heer Kool (SGP) denkt dat het verstandiger is om de burgers eerst contact te 
laten leggen met de gemeente, alvorens zij zelf tot actie overgaan en later een 
rekening presenteren bij de gemeente. De gemeente heeft een contract afgesloten 
voor het oplossen van rioleringsproblemen en dat werkt goed weet hij uit ervaring. 
Wethouder Koedam is het volledig met de heer Kool eens en zegt dat dit de enig 
juiste weg is die burgers zou moeten bewandelen bij problemen met de riolering. 
 
De heer Beukers (LB) meldt dat hij burgers heeft gesproken over de 
vernummering in de Paalgraaf. De logica hiervan ontgaat hen. 
Wethouder Koedam zegt dat in de brief is te lezen waarom het nodig is en hoe 
het uitgevoerd wordt. Mochten er burgers zijn die graag nadere uitleg wensen, die 
kunnen dan contact opnemen met de gemeente en vragen naar de heer Smits. 
 
De heer Van de Geijn (VVD) zegt op de informatieavond over Waalweelde-West 
te hebben vernomen dat er gedachten zijn om groene rivieren aan te leggen 
rondom Heesselt en Varik en dat de invulling van Kerkewaard Haaften ook 
onzeker is omdat die ook in de planning staat voor de aanleg van een groene rivier. 
Als dit doorgaat heeft dat een enorme impact op de burgers en bedrijven binnen 
onze gemeente. Hij verzoekt het college om de vinger aan de pols te houden. 
De commissieleden voeren hierover discussie. 
 
De heer Nijhoff (GBN) wijst op de doorgang van vrachtwagens via de aangelegde 
rotonde bij Tuil. Dat gaat problemen geven bij grote vrachtwagens, zij rijden de 
rotonde stuk wat tot kosten gaat leiden. Wie draait op voor de kosten? Ook heeft 
hij vernomen dat er toegangswegen naar Tuil worden afgesloten, is daar al iets 
over bekend? 
Wethouder Koedam zegt dat de weg een Provinciale weg is dus zullen die de 
mogelijke herstelkosten voor hun rekening nemen. De Provincie wil inderdaad dat 
oude aansluitingen naar Tuil worden afgesloten, maar tijdens de bouw van 
Klingelenberg blijven deze nog gewoon toegankelijk. 
De heer Dollekamp (beleidsmedewerker verkeer) vult aan dat het slechts de 
Kortestraat betreft die de Provincie wenst af te sluiten. 
 
De heer Nijhoff (GBN) heeft vernomen dat de er iets met de waterleidingen wordt 
gedaan in de Kapelstraat te Ophemert. De vergunning schijnt al te zijn gegeven 
aan het Waterschap, maar de bewoners wisten nog nergens van. 
Wethouder Koedam weet niet aan welke voorwaarden een Waterschap zou 
moeten voldoen om een vergunning verleend te krijgen. Wel kan hij mededelen dat 
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er al een afspraak is gemaakt met de omwonenden volgende week om hierover 
door te praten. 
 

9. Sluiting 
 De voorzitter sluit de vergadering om 22.05 uur. 

 
 
Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Ruimte 
d.d. 13 september 2012 
 
De raadsgriffier,    De voorzitter, 
 
 
 
 
K.G. Steenbergen    A. Overheul 


